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ZAPISNIK
2. redne seje

Fakultete za računalništvo in informatiko

Univerze v Ljubljani

(študijsko leto 2021/2022)

Navzoči člani: Matjaž Vuherer, Vasja Lev Kirn, Zala Erič, Lara Nićetin, Tim Vivoda, Benjamin

Kovač Keber, Amadej Šenk Juh (preko Zooma), Janez Božič, Marija Marolt, Ana Strmčnik,

Marcel Loboda, Jovana Videnović, Bisera Nikoloska, Eva Podlogar

Opravičeno odsotni člani: Živa Škof, Neža Benko, Tara Rolih, Jakob Tadej Udovič

Neopravičeno odsotni člani:, Mateo Kalem, Deni Cerovac

Dodatno prisotni: Ana Arnež

Sejo je sklical predsednik ŠS FRI Vasja Lev Kirn  za dan 3.3.2022 z začetkom ob 17:15. Seja je
potekala preko v predavalnici P02. Seja se pričela ob 17:20 in končala ob 19:47.

Janez Božič in Amadej Šenk Juh sta sejo spremljala preko Discorda.
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Po ugotovitvi sklepčnosti je bil sprejet naslednji dnevni red.

Obravnavani dnevni red:

Ad. 1. Potrditev reda

Sklep 1/3/22: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se potrdi dnevni red.

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Sklep 2/3/22: Študentski svet FRI potrdi spremenjen zapisnik 1. redne seje v

študijskem letu 2021/22 in 7. redne seje v študijskem letu 2020/21.

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Ad. 4. Volitve študentov v disciplinsko komisijo

Sklep 3/3/22: Študentski svet FRI imenuje Ano Arnež za namestnico v disciplinski

komisiji za mandatno obdobje do 8.1.2023

Sklep 4/3/22: Študentski svet FRI imenuje Jureta Pustoslemška za člana disciplinske

komisije za mandatno obdobje do 8.1.2023

Ad. 5. Habilitacije

Svetniki so predstavili svoje izkušnje z asist. Rokom Gomišček. Vajsa je predstavil

rezultate anket.

Sklep 5/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

Gomiščeka Roka v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Sklep 6/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

Aleksa Huča v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Sklep 7/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

Timoteja Lazarja v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Sklep 7/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.

Rožanca Igorja v naziv višji predavatelj na področju računalništva in informatike.

Sklep 8/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.

Luke Šajn v naziv docent na področju računalništva in informatike.

Sklep 9/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.

Alešu Špetiču v naziv predavatelj na področju računalništva in informatike.

Sklep 10/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev dr. Lovra

Šubelj v naziv izredni profesor na področju računalništva in informatike.

Sklep 11/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev dr.

Domen Tabernik v naziv znanstveni sodelavec na področju računalništva in informatike.

Sklep 12/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.

Luki Maliju v naziv asistent profesor na področju računalništva in informatike.

Sklep 13/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev dr.

Denisa Goleža v naziv docent na področju računalništva in informatike.



Sklep 14/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.

Marko Poženel v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Ad. 6. Promocija in obveščanje s strani ŠS FRI

Ad. 7. Komunikacija s študenti FRI

Ad. 8. Vrednotenje dela ŠS FRI

Ad. 9. DragonHack

Ad. 10. Razno



Ad. 1. Potrditev reda

Sklep 1/3/22: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se potrdi dnevni red.

Za: Proti: Vzdržano:

11 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Sklep 2/3/22: Študentski svet FRI potrdi spremenjen zapisnik 1. redne seje v študijskem
letu 2021/22 in 7. redne seje v študijskem letu 2020/21.

Za Proti: Vzdržano:

11 0 0

Sklep je bil sprejet.
V zapisniku 1. redne seje so bili manjši “tiskarski” škratje, napačni zapisi priimkov ter datumov.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Vasja je predstavil delo komisije za študijske zadeve. Obravnavali so vloge študentov. Potrjevali
so kdo, bo bil sprejet na Erasmus program. Pojavile so se težave, ker je večino štuidentov do
takrat opravilo zelo majhno število predmetov. In so nekatere na podlagi zelo malo opravljenih
predmetov in nizkega povprečja zavrnilo. Izbor je potekal med izpitnim obdobjem ( tekom 2.
teden). Komisija ima namen sprejeti nove kriterije za 1. letnike. Letošnje “problematične”
študente so obravnavali po letošnjem pravilniku. Ni bilo posebej dorečeno kako bodo izgledale
spremembe.

Ob 17:35 so se seji pridružile Bisera in Eva.

Ana Arnež je predstavila delo UO. Tema je tekla o elektriki. Namen imajo uvesti bolj
ekonomično/ekonomsko uporabo elektrike. To bo verjetno dobil Pesek. Izpostavili so, da
premalo študentov ve, da lahko v knjižnici oddajo predloge za nabavo gradiva.

Ana Strmčnik je predstavila delo komisije za samoevalvacijo. Potrdili so končno poročilo. Vanj
so še dodali mnenja študentov. Ana je izpostavila, da fakulteta usliši študente, le takrat, ko se
jim to splača. Npr. popravilo pip. Po drugi strani pa se tega izogibajo, kadar, bi to vzelo preveč
truda. Npr. ureditev 4. izpitnega roka.



Ad. 4. Volitve študentov v disciplinsko komisijo

Volita še dodatne volitve, volilo se še enega člana in enega namestnika. Na prejšnji seji so bile
iz strani vodstva fakultete sporočene napačne številke.
Ana Arnež je ustno oddala kandidaturo za namestnika predstavnikov študentov v disciplinski
komisiji. Jure Pustoslemšek je oddal kandidaturo za člana.

Potekale so javne volitve.
Jure 14 za, 0 proti, 0 vzdražno.
Ana 14 za, 0 proti, 0 vzdražno.

Sklep 3/3/22: Študentski svet FRI imenuje Ano Arnež za namestnico v disciplinski
komisiji za mandatno obdobje do 8.1.2023

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet.

Sklep 4/3/22: Študentski svet FRI imenuje Jureta Pustoslemška za člana disciplinske
komisije za mandatno obdobje do 8.1.2023

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 5. Habilitacije

Svetniki so predstavili svoje izkušnje z asist. Rokom Gomišček. Vajsa je predstavil rezultate
anket.

Sklep 5/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.
Gomiščeka Roka v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Bisera.



Vasja je predstavil rezultate ankete za dr. Aleksa Huča.
Zala, Mateo in Bisera so predstavili svoje mnenje o asistentu.

Sklep 6/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.
Aleksa Huča v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Zala.

Vasja je predstavil rezultate ankete o asist. Timoteja Lazarja. Mateo in Marija sta predstavila
mnenje o njem.

Sklep 7/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.
Timoteja Lazarja v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Mateo.

Vasja je predstavil rezultate anket o dr. Igorju Rožancu. Mateo je predstavil svoje mnenje o
njem. Benjamin je povedal, da je kandidat grozen predavatelj in retorik, kljub temu da je vse
njegove predmete opravil z 9. Neglede na to pa je bil dober asistent pri APS1.

Sklep 7/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.
Rožanca Igorja v naziv višji predavatelj na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Benjamin.



Vasja je predstavil rezultate ankete Luke Šanj. Mateo je izrazil, da je kandidat neodziven. Lara
je povedala, da govori zelo potiho ter hitro zaide iz teme. Splošno gledano je slab retorik.
Kandidat naj bi imel tudi nekorekten odnos do študentov.

Sklep 8/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr. Luke
Šajn v naziv docent na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Lara.

Vasja je predstavil rezultate ankete Aleša Špetiča. Benjamin je delil svoje pozitivno mnenje o
njem.

Sklep 9/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr. Alešu
Špetiču v naziv predavatelj na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Marija.

Vasja je predstavil rezultate ankete dr. Šubelj Lovra. Mateo je povedal, da zelo hitro predava, in
težko spremlja predavanja.

Sklep 10/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev dr. Lovra
Šubelj v naziv izredni profesor na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Matjaž.



Kandidat dr. Tabernik Domen nima anket.

Sklep 11/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev dr. Domen
Tabernik v naziv znanstveni sodelavec na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Marcel.

Sklep 12/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr. Luki
Maliju v naziv asistent profesor na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Vid.

Vasja je predstavil rezultate ankete za dr. Denisa Goleža.

Sklep 13/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev dr. Denisa
Goleža v naziv docent na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Jovana.

Vasja je predstavil ankete dr. Marko Poženel.

Sklep 14/3/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev dr.
Marko Poženel v naziv asistent na področju računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

14 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Ana.

Ana Arnež je zapustila sejo ob 18:50.



Ad. 6. Promocija in obveščanje s strani ŠS FRI

Vasja je predstavil, načrt za izboljšanje obveščanje iz strani ŠS FRI. Trenutno se s tem ukvarja
Maria. Načrt je, da se v to vključi še več članov; da se uredi oglaševalna deska, Facebook stran
ter spletna stran. Oglasna deska, bi se razdelila na več segmentov. V to se bo tudi vključla Tara.
Maira je predlagala, da so glavne stvari za urediti oglasi za delo. Potreben je nekdo za kontakt z
podjetji ter en oseba samo za oglaševanje na FB/Spletni strani. Ter prenovi spletna strani. In še
nekdo za komunikacijo na socialnih omrežji ter, se organizira komunicirajo za študente
pomembnih informacij. Pomembno je, da se jih izborazi o pomembnosti anket. Zala je
predlagal, da se ukinjajo oglasi na FB.

Marija Marolt je zapustila seja ob 19:05

Ad. 7. Komunikacija s študenti FRI

Vasja je izpostavil, da smo v preteklosti dobili feedback, da smo zaprti, nedostopni do študentov.
Vajsa je predstavil načrt, da se odpre ŠS Discord strežnik namenjen vsem študentom, da lahko
tam direktno komunicirajo s predstavniki študentov. Vasja je  predlagal, da se mesečno
organizirajo forumi ter se zanje rezervirajo učilnica. Nanje lahko pridejo študentje in se tam
pogovorijo o težavah s predstavniki ŠSja. Za to stvar je glavana Ana Strmčnik. Ana je dodala,
da ima željo da se pričnemo pogovarjati tako s študenti in profesorji. Ana predlagala, da se na
vseh uradnih ta velikih strežnikih naredijo kanali za ŠS, da smo tam z njimi stik. Matjaž je
predlagal, da naredimo photoshooting, in se slike slike promovirajo na družabnih omrežjih, da
lahko študentje vedo koga se obrniti osebno. Na multimediji so bile težave s komunikacijo. Tudi
študentje ne vedo kdo je bil v ŠS, ki je hkrati ter tudi uradna komunikacija med študenti in
faksom. Npr. v preteklosti niso dobili mailov.

Eva Podlogar in Bisera so sejo zapustila ob 19:27

Ad. 8. Vrednotenje dela ŠS FRI

Člani ŠS FRI dobi nek merch. Potrebno je narediti anketo in organizirat naročilo. To bo prevzela
Bisera.



Ad. 9. DragonHack

Zala je predstavila DragonHack hackathon. Zala je predlagala, da ŠS razpiše izziv in podeli
nagrado.
Eden izmed članov ŠS, bi se moral udeležil hacakton kot mentor in potem na koncu tudi kot
sodnik za izziv. ŠS bo sofinanciral nakup majic. ŠS bo sprejel sklep o financiranju DragonHacka
preko korespondenčne seje.

Ad. 10. Razno

ŠS FRI, bo kupil rože in jih razdelil študentkam fakultete naslednji teden za dan žena.
Financiranje bo sprejeto preko korespondenčne seje. Predviden strošek je med 200€ in 300€.
Matjaž je predlagal ter predstavil projekt certifikat LGBT.
Vasja predstavil situacijo glede ankete za “razvedrilni” kotiček. Nekak je bil ideja, da se ta ideja
opusti ter, da se kr samostojno ŠS odloči kako se to uporabi za stvari v zunanjosti fakultete, ker
je v notranjosti fakultete prostorska stiska.

Študentje iz IJS so predlagali, da bi skupaj organizirali dogodki.
Urban Novak (iz garaže) je kontaktiral Vasjo, da bi ŠS sponzoriral CTF dogodek.
Zala je vprašala kako je z predlogom za zbiranjem stvari za donirat za Ukrajince. Amadej je že
kontaktiral društva, ki se ukvarjajo s tem. Donacije zbirajo vsak dan. Kot ŠS lahko samo
postavimo zbirno mesto ter damo ven novico.

Izpostavljeno je bilo, da imajo študentje multimedije težave z Erazmusom, ker imajo blokade
zaradi priznavanja predmetov.

Vasja Lev Kirn je zaključil sejo ob 19:47

Zapisal: Matjaž Vuherer


